
Referat af bestyrelsesmøde i Handbjerg Kystbeskyttelseslag 
den 7. April 2024 kl. 10.00 v/Lause 

 
Deltagere: Søren, Vagn, Lause og Lise 
Fraværende: Jytte 
 
Dagsorden: 

 
• Orientering omkring det nye projekt  

Formanden orienterede om det nye projekt, hvor Struer og Holstebro Kommune 
samarbejder om en helhedsløsning bestående af skråningsbeskyttelse ud for 
Strandvejen 42, kompensationsfordring. Der undersøges også muligheder omkring evt. 
forbinding mellem dige og skråningsbeskyttelse. Der er endnu ikke fremvist nogen 
skitse, da projektet stadig er i undersøgelsesfasen. Formanden har været og er indkaldt 
til adskillige møder herom. Mødedeltagere til møderne varierer men er bla. 
embedsmænd fra Kommunerne, Mike Rasmussen, Niras og Handbjerg 
Kystbeskyttelseslag  
Mike Rasmussen har forespurgt Handbjerg Kystbeskyttelseslag om påfyldning af jord på 
hans grund. En enig bestyrelse finder desværre ikke det kan lade sig gøre iht. 
vedtægterne 

• Generalforsamling 
Gennemgang af dagsordenen til Generalforsamlingen den 1/6-2024 
- Dirigent: Som dirigent foreslår bestyrelsen Chr. Dam Larsen. Lause kontakter Chr. herom 
- Regnskab: Regnskabet er gennemgået og underskrevet 
- Valg: Formand Niels Laurids Bang og suppleant Ib Skals er på valg. Lause modtager genvalg 

og der undersøges nærmere omkring suppleant 
- Strandrensning: Der opfordres til at lagets medlemmer selv opsamle affald m.m., når der 

vandres i området 
 

• Indkomne forslag 
Der er ikke modtaget indkomne forslag 
 

• Eventuelt 
- Molen ud for Åvej 37 er blevet repareret i vinter. Beskadigelse af molen skyldes vinterens 

isskruninger 
- Svelletrappen v/nedgang til stranden for enden af Åvej er i kraftig forfald. Lause bringer 

beskeden videre til Struer Kommune 
- Struer Kommune har opkrævet kr. 40,- som aftalt. Dog er beløbet opkrævet i et samlet 

beløb i år i stedet for delt i to opkrævninger som tidligere. Bestyrelsen har derfor 
forespurgt Struer Kommune hvorvidt laget så også modtager beløbet tidligere nu når de 
har modtaget hele opkrævningen i foråret. Der afventes svar herom 

- Der planlægges et borgermøde omkring det nye projekt den 15. August 2024, nærmere 
omkring tidspunkt og sted for afholdelse afventes 

 
 
Referent: Lise Bonde (sekretær) 


